
O hišni samoupravi
Prvi krog pogovorov o organiziranosti stanovalcev po novem za-

konu je bil v novembru opravljen v vseh KS. Pogovore sta vodili ob-
činska konferenca SZDL in stanovaujska skupnost. Kot je bilo že na
predsedstvu SZDL dogovorjeno, ua/ bi se na teb prvib obiskib v KS
pogovorili o vsebinskih in organizarijskih postopkih pri konstituiranju
hišne samouprave po novem zakonu. V nadaljnjih pogovorih pa bi se
naj z akrijskimi odbori in predsedniki hišnih svetov dogovorili še o
vseh podrobnostih.

Fogovori so bili dobro obi-
skani s strani predsednikov hiš-
nih svetov, slabše pa s strani
SZDL in svetov KS.

Povsod so kritično ugotavljali, da
smo z akcijp začeli prepozno, da bo
zmanjkalo časa za konstituiranje, kot
to določa zakon o stanovanjskem go-
spodarstvii. Le redki udeleženci po-
govprov pa so do teda j že prebrali kaj
več od števjlnih gradiv, ki jim jih je v
zadnjih mesecih poslala stanovanj-
ska skupnost. V mnogih sredinah se
je bilo težko pogovoriti o temeljnih
vsebinskih in organizacijskih zade-
vah, ker so predsedniki hišnih svetov
le zlivali srd na dosedanje delo stro-

kovnih sluŽb Staninvesta, Giva itd.
Skratka, začetek akcije je bil teža-

ven, vendar bo steklo. Povsod so
imenovani akcijski odbori. ki bodo
motorji za nadaljnja opravila.

V prvi polovici decembra bo orga-
niziran posvet s predscdniki hišnih
svetov, na katerem se bodo pogovo-
rili o vseh nadiobnostih tudi s stro-
kovnimi službami o prenosu opravil
in podobnem. Vendar se morajo
bolje vključiti tudi družbenopoli-
tične organizacije, saj je treba začeti
kandidacijske postopke za novo
hišno samoupravo pa tudi rokovnik
je obveznost, ki jo bo treba spoštova-
ti- S.G.


